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امیرحســـین روشـــنک درباره اینکه بالاخره رقابت های لیگ برتر در ورزشـــگاه 
تختی استارت خواهد خورد یا ورزشگاه آزادی، در گفت وگو با »فرهیختگان« 
اظهـــار داشـــت: »تا زمـــان آغاز فصل جدیـــد رقابت های لیگ برتر ورزشـــگاه 
ی های لیگ در این ورزشگاه برگزار خواهد شد. در هر  تختی آماده شده و باز
ی ورزشگاه آزادی باید آخرین الزامات فیفا و  صورت برای تجهیز و آماده ساز
کنفدراسیون فوتبال آسیا در این ورزشگاه لحاظ شود تا بتوانیم مجوزهای لازم 
یافت  ی رقابت های بین المللی در عرصه ملی و باشـــگاهی را در بـــرای برگـــزار
ی های تیم  ی ادامه داد: »الان هم مدنظر فدراسیون این است که باز کنیم.« و
ملی و لیگ نخبگان و همچنین رقابت های مهمی مانند دربی در ورزشگاه 
آزادی برگزار شـــود؛ هرچند که برخی کارهای اساســـی برای این ورزشگاه باقی 
مانده اســـت اما شـــرایط ورزشـــگاه تختی بهتر و وضعیت آن نسبت به آزادی 
تش هم کمتر اســـت. در هر صورت ورزشگاه آزادی از  جلوتر اســـت و مشـــکلا
ی کرد،   آنجایی که باید الزامات فیفا و کنفدراســـیون آســـیا را در آن پیاده ســـاز
کارهای بیشتری دارد اما چون ورزشگاه تختی برای لیگ برتر است به هر حال 

سعی می کنیم این ورزشگاه را به آغاز رقابت های لیگ برسانیم.« 
کید کرد: »به همین منظور قرار شـــد  ی رقابت های لیگ برتر تا مســـئول برگزار
استقلال و پرسپولیس هم پای کار آمده و در این موقعیت به ما کمک کنند 
ی  تا امور به شکل ویژه تری انجام شده و در راستای پیشرفت پروسه آماده ساز
ورزشـــگاه تختی نیز تســـریع صورت گیرد. روشـــنک همچنین درباره اینکه در 
آســـتانه قرعه کشـــی رقابت های لیگ برتر آیا تدبیری صورت گرفته تا به مانند 
فصل گذشته رقابت سرخابی ها به صورت همزمان در هفته پایانی در تهران 
برگزار نشود، به »فرهیختگان« گفت: »سه سال پیش هم در هفته پایانی تیم های 
ی کردند و پرسپولیس هم با پیکان در شهر  اســـتقلال و ســـپاهان در آزادی باز
قدس به مصاف هم رفتند. اصلا کسی اعتراضی نکرد که چرا این دو تیم در 

ی کنند.«  هفته پایانی باید در تهران باز
ی درباره اینکه به نظر می رسد از بدشانسی سازمان لیگ هر دو تیم سرخابی  و
تا هفته پایانی برای رقابت قهرمانی پایاپای پیش رفتند، گفت: »این صحبت ها 
ی دو دیدار در هفته پایانی در تهران  مطرح نیست و مشکل اصلی ما هم برگزار
نیســـت بلکه مشـــکل اصلی آنجایی بود که در ورزشـــگاه دســـتگردی امکان 
ی  گر هر دو باز گران فراهم نبوده و نیست. در غیر این صورت ا حضور تماشا
درصورتی که این دو تیم در کورس قهرمانی باشـــند، در تهران هم برگزار شـــود، 
با توجه به حضور تمامی عوامل فدراسیون و پشتیبانی مثل فصل قبل که در 
ی جشن قهرمانی به وجود  یک جا مســـتقر می شـــوند، مشکلی از جهت برگزار
کید می کنم که مشـــکل ما ورزشـــگاه دستگردی بود که  نخواهد آمد. باز هم تا

گر را ندارد.«  قابلیت پذیرش تماشا
روشـــنک ادامه داد: »بر همین اســـاس هم ما مشـــکل را از سرمنشأ حل کرده و 
گران در آن وجود نداشته  ورزشگاه دستگردی را تا زمانی که امکان حضور تماشا
ی رقابت های لیگ خارج کردیم. امســـال خوشـــبختانه  باشـــد از چرخه برگزار
ورزشگاه های تختی و شهرقدس که از این امکان برخوردار هستند، به ورزشگاه 
ی کند و  آزادی اضافه خواهند شد. تیم هوادار هم قرار است در شهرقدس باز
گر اتفاقی مشابه اتفاق فصل گذشته در فصل بیست وچهارم رخ بدهد، این  ا

تفاوت وجود خواهد داشـــت که یکی از دو تیم اســـتقلال یا پرســـپولیس طبق 
قرعه میزبان است و تیم دیگر که میهمان خواهد بود در یکی از دو ورزشگاه 
تختی یا شهرقدس به مصاف حریف خود خواهد رفت که در هر دو ورزشگاه 

گران وجود خواهد داشت. درواقع تدبیر ما در مواجهه با  امکان حضور تماشا
این اتفاق این بود که ما این مشـــکل را با خارج کردن ورزشـــگاه دســـتگردی از 

چرخه رقابت های لیگ برتر حل کردیم.«

مسئولبرگزاریرقابتهایلیگبرتردرگفتوگوبا»فرهیختگان«:ورزشگاهتختیتاآغازفصلجدیدآمادهمیشود

مشکل اصلی هفته پایانی سرخابی ها 
ورزشگاه دستگردی بود

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

شهرقدسمیزبانتیمسومتهران

 دیدار سرخابی ها با هوادار 
در حضور هوادار!

فصل جدید رقابت های لیگ برتر در حالی فردا قرعه کشی می شود که 
براسـاس اعلام سـازمان لیگ، تیم هوادار تهران در ورزشـگاه شـهرقدس 
از حریفانـش میزبانـی کـرده و عمـده دیدارهـای اسـتقلال و پرسـپولیس 
در مقابل حریفان شان در فصل بیست و چهارم نیز در ورزشگاه تختی 
برگزار خواهد شد. این در حالی است که طبق شنیده ها دیدار تیم های 
استقلال و پرسپولیس برابر تیم هوادار در صورتی که این دیدار به میزبانی 
باشگاه هوادار باشد در ورزشگاه شهر قدس برگزار می شود. ضمن اینکه 
برخلاف فصل گذشته که این دو دیدار در ورزشگاه دستگردی و بدون 
گر برگزار شد، در فصل جدید این امکان برای حضور تماشاگران  تماشا
در ایـن ورزشـگاه نیـز فراهـم خواهـد بـود. نکتـه دیگـر اینکـه درصورتی که 
ماننـد سـال گذشـته دوبـاره قـرار باشـد تـا سـرخابی ها در هفتـه پایانـی به 
مصاف حریفان خود در تهران بروند، به طور قطعی یکی از این دو دیدار 
در صورتی کـه بـه میزبانـی هـوادار باشـد، در حضـور طرفـداران ایـن تیم ها 
در ورزشگاه شهرقدس برگزار شده و مشخصا مشکل بزرگ فصل پیش 
تکرار نخواهد شد. تیم دیگر نیز در ورزشگاه تختی یا آزادی از حریف 
خـود پذیرایـی خواهـد کـرد. البتـه شـاید ایـن جنجـال به وجـود بیایـد کـه 
باتوجه به اعلام ورزشـگاه تختی برای میزبانی دو تیم مطرح پایتخت؛ 
کـدام تیـم بـازی خـود را بـا توجـه بـه ظرفیـت بیشـتر بـه ورزشـگاه آزادی 
منتقل کند که بهتر است در پایان مراسم قرعه کشی و در همین ابتدا 
سـازمان لیگ تمامی سـازوکارهای ممکن را اندیشـیده و این موضوع را 

رسانه ای و در همین ابتدا اعلام کند. 

بودجهاستقلالدرانتظارمصوبهمجمعباشگاهاست

 سهم هلدینگ ۲۰۰ میلیارد 
سهم مدیران ۵۰۰ میلیارد

بودجـه فصـل جدیـد باشـگاه اسـتقلال اعـلام شـده کـه براسـاس آن 
مشـخص شـد هلدینگ خلیج فارس رقمی معادل 700 میلیارد تومان 
را بـرای فصـل جدیـد ایـن باشـگاه به عنـوان بودجـه سـالیانه در نظـر 
گرفتـه اسـت کـه 200 میلیـارد از ایـن رقـم بـه بدهـی گذشـته اسـتقلالی ها 
گاه در باشگاه  اختصاص پیدا خواهد کرد. در این خصوص یک مقام آ
استقلال به »فرهیختگان« گفت: »مدیریت سابق استقلال هنگام پر 
کـردن فرم هـای مربـوط بـه مجـوز حرفـه ای، بودجـه ایـن فصل اسـتقلال را 
۳۴۸ میلیارد اعلام کرده بود که باتوجه به سقف ۴2۵ میلیاردی به علاوه 
20 درصد آپشن و  ۸00 هزار دلار حق حضور در مسابقات الیت، باشگاه 
اسـتقلال از ایـن لحـاظ بـا موانعـی مواجـه شـد. از ایـن رو قـرار اسـت در 
مجمـع آتـی باشـگاه اسـتقلال، ایـن بودجـه بـه رقـم 700 میلیـارد تغییـر 
پیدا کند با این توضیح که هلدینگ جهت تسویه بدهی ۱000میلیارد 
تومانی این باشگاه، به طور سالانه 200 میلیارد تومان از مطالبات قبلی را 
پرداخت خواهد کرد، ضمن اینکه مدیریت باشگاه نیز مکلف است 
سالی ۵00 میلیارد تومان از طریق جذب اسپانسرها تامین کند تا فصلی 
700 میلیـارد تامیـن شـود.« وی در پایـان دوبـاره تاکیـد کـرد: »هیچ گونـه 
بودجه ای تا این لحظه برای استقلال در مجمع تصویب نشده است. 
قـرار اسـت در مجمـع آینـده کـه بـه زودی تشـکیل خواهـد شـد پیشـنهاد 

بودجه 700 میلیارد تومانی برای اسـتقلال ارائه شـود.«

ترابیواسماعیلیفرمدتقراردادشانرا
افزایشمیدهند؟

کتور  را   بیرانوند پیشنهاد تمدید با ترا
رد  کرد

یکی از رسـانه ها اخیرا مدعی شـده بود که علیرضا بیرانوند در روزهای 
تکلیفـی اش )چنـد هفتـه پیـش( بـه باشـگاه اسـتقلال پیغـام داده  بلا
بـود کـه حاضـر اسـت در ازای ۳0 میلیـارد تومـان راهـی ایـن تیـم شـود. در 
همین راسـتا بیرو بابت مطرح شـدن این موضوع حسـابی شـاکی شـده 
بـود. در مـورد دروازه بـان تیـم ملـی همچنیـن بـا خبـر شـدیم که او به تازگی 
بـا پیشـنهاد تمدیـد قـرارداد از سـوی زنـوزی مواجـه شـده اسـت. در واقـع 
باشگاه تبریزی قصد داشته قرارداد بیرو را برای دو فصل دیگر افزایش 
دهد که او مخالفت کرده است. در واقع بیرانوند به دنبال این است که 
شرایطش در تبریز را در فصل پیش رو به طور کامل بررسی کند و بعد از 
آن بـرای تمدیـد قـرارداد تصمیم گیـری کنـد؛ هر چنـد نزدیـکان او اعتقاد 
دارنـد ایـن دروازه بـان بـه فکـر بازگشـت بـه پرسـپولیس در تابسـتان آینـده 
اسـت و بـه ایـن خاطـر قـرارداد بلند مـدت بـا تراکتـور امضـا نخواهـد کرد. 
ناگفتـه نمانـد بـا توجـه بـه اینکـه سـازمان لیـگ قانون قـرارداد با بازیکنان 
بالای ۳0 سال را که مدت آن یک سال بود، اصلاح کرده و شرایط سنی 
آنها را ۳۵ سال اعلام کرد احتمالا باشگاه تراکتور به ترابی و اسماعیلی فر 
هـم پیشـنهاد عقـد قـرارداد بـرای دو فصـل دیگـر داده اسـت و بایـد دیـد 
پاسخ آنها چه خواهد بود. پیش از اعلام این قانون هر دو بازیکن قرار بود 
قرارداد دو ساله ای را با تراکتور امضا کنند که به اجبار یک ساله بستند. 

گاریدوخواهانروشنشدن
وضعیتمدافعگرجستانی

 گولسیانی فصل را با نیمکت نشینی 
آغاز می کند؟

باشـگاه پرسـپولیس قصـد نداشـت قـرارداد گئورگـی گولسـیانی را بـرای 
فصل آینده تمدید کند و به همین خاطر هم این بازیکن بدون اینکه 
پیشـنهادی از این باشـگاه دریافت کند راهی مسـابقات یورو شـد. اما 
درخشـش گولسـیانی در ترکیب گرجسـتان در رقابت های یورو باعث 
شد هواداران پرسپولیس رضا درویش را برای تمدید قرارداد با گولسیانی 
تحت فشار قرار دهند و او در نهایت به مسئولان باشگاهش ماموریت 
داد با گولسیانی وارد مذاکره شوند. در مذاکرات انجام گرفته بین طرفین 
قـرار بـر ایـن شـد گولسـیانی بـرای یـک فصـل دیگـر بـا افزایـش 20 درصـد 
قرارداد فصل قبل، در جمع سرخپوشان ماندنی شود. هرچند او خواهان 
پرداخـت مالیاتـش هـم شـده اسـت و تاکیـدش ایـن بـوده کـه قبـل از هـر 
یـدو  توافقـی بایـد مالیاتـش بـه طـور کامـل تسـویه شـود. در ایـن میـان گار
خواهان روشـن شـدن وضعیت این بازیکن شـده اسـت. او تاکید کرده 
که سـه هفته از حذف گرجسـتان از مسـابقات یورو می گذرد و در این 
مدت چرا تکلیف گولسـیانی مشـخص نشـده اسـت. از نظر سـرمربی 
اسپانیایی، گولسیانی به اندازه کافی استراحت کرده و وقت آن است 
، آغـاز کنـد.  تـا تمرینـات بدنسـازی خـود را در صـورت مانـدن در تیـم او
به هر حال اگر این قضیه بیشـتر از این طولانی شـود گولسـیانی مجبور 
خواهـد شـد بـا نیمکت نشـینی فصـل را آغـاز کنـد. مخصوصـا اینکـه 
یـدو بـه تمرینـات بدنسـازی بـه شـدت اهمیت می دهـد و تاکیدش  گار
این بوده و هست که تمامی نفرات تیمش تمرینات آماده سازی کاملی 

را پشـت سـر بگذارند.

اخبار کوتاه

دیدارهفتهاولسپاهانشایدباتاخیر
برنامه 3 هفته لیگ بلافاصله بعد از قرعه کشی اعلام می شود

مراســـم قرعه کشـــی بیســـت و چهارمین دوره لیگ برتر ســـاعت ۱۸ فردا سه شنبه در هتل المپیک تهران با حضور مدیران فدراسیون فوتبال و سازمان 
لیگ و نمایندگان تیم های حاضر و اهالی رسانه برگزار خواهد شد. بر همین اساس و طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« قرار است بلافاصله 
بعد از مشخص شدن قرعه تیم های حاضر در رقابت های لیگ برتر و هفته های برگزاری مسابقات، برنامه سه هفته ابتدایی این رقابت ها توسط 
سازمان لیگ اعلام شود. با برنامه ریزی انجام شده قرار است بعد از پایان هفته سوم رقابت ها، اردوی تیم ملی برای حضور در مرحله سوم مقدماتی 
جام جهانی در فیفادی پیش رو تشکیل شده و سپس بعد از آن نیز تیم های ایرانی حاضر در آسیا، وارد رقابت های لیگ نخبگان و لیگ قهرمانان 2 
آسیا خواهند شد.  مهدی تاج، رئیس فدراسیون چندی پیش در حاشیه جلسه چهارم ستاد آماده سازی ورزشگاه ها برای لیگ بیست و چهارم در 
رابطه با زمان بازی  ها به مسئولان سازمان لیگ گوشزد کرده بود تا اولویت برگزاری بازی های لیگ برتر روزهای پنجشنبه و جمعه باشد. کشوری  فرد هم 
در پاسخ به درخواست وی اعلام کرد که سازمان لیگ تلاش می  کند تا به این شکل برنامه ریزی داشته باشد.  این در حالی است که این درخواست 
تاج مبنی بر اینکه عمده رقابت های لیگ برتر در فصل پیش رو در روزهای پایانی هفته برگزار شود در سه هفته ابتدایی محقق شده و این دیدارها تا 
پیش از برگزاری اردوی تیم ملی و تعطیلی موقت این رقابت ها، طی روزهای پایانی هفته آخر مرداد و دو هفته ابتدایی شهریورماه برگزار خواهد شد. 

  دیدار هفته اول سپاهان به تاخیر می افتد؟
همچنین از ســـازمان لیگ خبر می رســـد قرار اســـت در صورت صعود ســـپاهان به مرحله بعدی پلی آف لیگ الیت، دیدار این تیم در هفته اول 
با تاخیر برگزار شـــود. ســـپاهان در دور نخســـت پلی آف این مســـابقات روز ۱6 مرداد به مصاف شـــباب الاهلی امارات می رود. نماینده ایران در 
ی دوم و نهایی پلی  آف روز سه شنبه 2۳ مرداد در قطر به مصاف الغرافه خواهد رفت و برنده این دیدار  ی نخست، در باز ی در باز صورت پیروز
به لیگ قهرمانان نخبگان آسیا راه پیدا خواهد کرد. بر همین اساس و طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« در صورت صعود سپاهانی ها 
به دور دوم پلی آف لیگ الیت، با توجه به فاصله زمانی کم بین دیدار این تیم در این رقابت آسیایی با دیدار های هفته اول فصل جدید لیگ 

، مسابقه هفته اول تیم اصفهانی بین روزهای 27 یا 2۸ مرداد برگزار خواهد شد.  برتر

ذوب آهن در لیگ بیست وسوم کم حاشیه نداشت اما کسب مقام پنجمی لیگ 
برتر در پایان این دوره از رقابت ها نشان داد این تیم با محمد ربیعی و نیما نکیسا 
عملکرد قابل قبولی داشته و حداقل از ناکامی های چندساله اخیر فاصله گرفته 
است. ادامه همکاری ذوب آهن و ربیعی شاید در راستای همین چالش فصل 
گذشته میسر شود. مدیران این باشگاه که تصور نمی کردند تیم شان در پایان 

فصل، پنجم شود از موقعیت به دست آمده شگفت زده هستند و 
بدشان نمی آید بار دیگر حضور در جمع تیم های بالای جدولی 
را تجربه کند. از این رو باید منتظر یک ذوب آهن جذاب و دیدنی 

در فصل بیست وچهارم باشیم. 

  غرامت سنگین ربیعی را منصرف کرد
محمد ربیعی همچنان با ذوب آهن قرارداد داشت. او که در نیم فصل گذشته 
به واسطه پیشنهاد خوب و اغوا کننده فولاد قصد داشت راهی خوزستان شود 
به دلیل مخالفت مسئولان ذوب آهنی در اصفهان ماند. گویا او با وجود چند 
پیشنهاد دیگر که طی هفته های اخیر داشته، ترجیح داده به کارش در ذوب آهن 
ادامه دهد چراکه اولا پیشـــنهاد های فعلی مثل پیشـــنهاد باشگاه فولاد نبودند 
و درثانـــی اســـتعلام او از ســـازمان لیگ و کمیته تعییـــن وضعیت در مورد بند 
قـــراردادش مطلـــوب نبود، درنتیجه یک  فصل دیگر به کارش در این تیم ادامه 
می دهـــد. ربیعـــی بـــرای جدایی از ذوب آهن باید غرامت ســـنگینی پرداخت 
می کـــرد کـــه با توجه به مبلغ پیشـــنهادی دیگر تیم ها به لحاظ مالی ارزشـــمند 
نبـــود، از ایـــن رو ترجیـــح داد در ذوب آهن بماند و با توجه به افزایش بودجه ای 
که هیات مدیره به او وعده داده بود فصل تازه ای را در این باشگاه رقم بزند. از 
طرفی ذوبی ها به  دلیل جایگاهی که تیم شان در پایان فصل با محمد ربیعی 
به دست آورده بود مایل به ادامه همکاری بودند. آنها حتی با توجه به شایعات 
مختلفی که درخصوص ربیعی و پرونده فساد مالی باشگاه مس وجود داشت، 
استعلام او را گرفتند و مطمئن شدند برای فصل بعد می توانند روی او حساب 
کنند. به این ترتیب ربیعی با توجه به وعده افزایش بودجه ای که گرفت تصمیم 

به ادامه همکاری گرفت و در تمرینات این تیم حاضر شد. 

  به دنبال متمم
هنوز فصل شروع نشده ذوب آهنی ها برای تکمیل بودجه خود به دنبال متمم 
هستند. آنها که برای جلب رضایت محمد ربیعی وعده افزایش بودجه داده 
بودند از تصمیمات اخیر مجمع ذوب آهن شـــوکه شـــدند و حالا برای جبران 

بودجـــه کـــم باشگاه شـــان به دنبـــال متمم هســـتند. ذوبی ها فصل قبـــل نیز با 
همیـــن شـــیوه جلو رفته  بودند. آنها فصل گذشـــته بودجـــه 200 میلیاردی برای 
کل باشـــگاه داشـــتند که در اواسط فصل به درخواست مدیرعامل متممی 70 
یافت کردند. به این ترتیب با توجه به دو اسپانســـری که درطول  میلیاردی در
فصـــل جـــذب کرده بودند، چیزی حدود ۳۵0میلیارد تومان هزینه کردند. نیما 
نکیسا و همکارانش در هیات مدیره باشگاه ذوب آهن به خوبی می دانستند 
ممکن اســـت با افزایش چشـــمگیری در بودجه مواجه نشـــوند، به همین دلیل 
، رایزنی هایی را در جهت  قبل از تشکیل مجمع و تعیین بودجه فصل پیش رو
افزایش بودجه انجام دادند و قول مساعد گرفتند. با تشکیل مجمع و اتفاقاتی 

که در جلسه افتاد، بودجه در ضرب الاجلی چندثانیه ای تصویب شد و البته با 
آنچه مدنظر مدیران باشگاه ذوب آهن بود، فاصله داشت. ظاهرا تلاش مدیران 
باشگاه برای افزایش مبلغ بودجه نسبت به فصل گذشته چندان تاثیرگذار نبوده 
کام ماندند و نتوانستند  است. از این رو ذوبی ها نه تنها در مقابل سرمربی خود نا
بودجه موردنظر او را تامین کنند، بلکه چون رایزنی هایشان تاثیر چندانی برای 
افزایش بودجه نداشـــت، شـــگفت زده شـــدند. به همین دلیل آنها که از همین 
ابتدا می دانند با 2۵0 میلیارد برای باشـــگاهی با رشـــته های مختلف نمی توان 
هزینه مناسبی انجام داد، به دنبال متمم هستند تا با افزایش بودجه حداقل در 
گر ذوبی ها فصل گذشته  فصل نقل و انتقالات استارت خوبی بزنند. از طرفی ا
موفق شدند به جز 200 میلیارد بودجه ای که کارخانه برایشان درنظر گرفت حدود 
70 میلیارد درآمدزایی داشته باشند، پس برای فصل جدید می توانند علاوه بر 
یافـــت متمـــم درآمدزایی و مخارج تیم خـــود را تامین کنند. درواقع ذوبی ها  در
حساب چندانی روی 2۴0 میلیارد مصوب مجمع حساب باز نکرده اند؛ چراکه 
می دانند این پول قرار اســـت در کل باشـــگاه بین رشـــته های ورزشی مختلف 
پخش شود و عملا مبلغ دندانگیری به دست نمی آید. از این رو با رایزنی های 
مختلف و تحت فشار قرار دادن مسئولان کارخانه درنظر دارند متمم موردنظر 
یافت کنند و در فصل نقل و انتقالات مورداستفاده قرار دهند.  را هرچه زودتر در

  لیست ربیعی تغییر کرد
در جلســـه اخیری که ربیعی با مســـئولان باشـــگاه ذوب آهن داشـــت، بنا را بر 
تقویت تیم گذاشـــتند. اصرار نیما نکیســـا بر حفظ محمدحســـین اسلامی نیز 
در همین راســـتا بود. به همین دلیل ســـرمربی ذوب آهن در لیســـت اولیه خود 
نفراتی را گنجانده بود که بتوانند درطول فصل تاثیرگذار بوده و عملکرد مطلوبی 
داشته باشند. او چند خارجی را نیز که اغلب شان مبالغی نزدیک به 20 تا 2۵ 
میلیارد درخواســـت کرده بودند در برنامه های خود گنجانده بود اما با بودجه 
2۴0 میلیاردی باید دور همه این تغییرات را خط بکشـــند. باشـــگاه ذوب آهن 
در نیم فصل دوم فصل گذشته نیز با مشکل دروازه بان روبه رو بود و برای ترمیم 
نقـــاط ضعـــف خـــود در دروازه خواهان حســـین پورحمیدی بـــود اما با توجه به 
رضایتنامه ســـنگین این دروازه بان چنین امکانی میســـر نشد و محدودیت ها 
یکن درنهایت محمد ربیعی را مجبور به واکنش کرد، تا جایی که  در خرید باز
او لیست ثانویه ای تهیه کرد و مقرر شد از این نفرات تعدادی را جذب کند و 
کره با اغلب نفرات لیست دوم ربیعی با موفقیت انجام  به خدمت بگیرد. مذا
شده و هفته آینده موعد رونمایی از نفرات تازه وارد تیم ذوب آهن است. در ادامه 
این بودجه محدود موجب شد سفر برون مرزی تیم ذوب آهن برای آماده سازی 
و تمرینات قبل از شـــروع لیگ با مشـــکل مواجه شـــود. از این رو این تیم سفری 
چندروزه در تهران خواهد داشـــت تا به این ترتیب اردوی آماده ســـازی پیش 

گردان محمد ربیعی در پایتخت برگزار شود. فصل شا
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